

# Referat Bestyrelsesmøde

## Tirsdag d. 3. september 2019

Kl. 19.00 – 21.00 På Poulholm

Tilstede: Louise Ejgod, Isaac H. Bay, Ulla Gregersen, Louise Lind, Jacob Eisenhardt (Kl. 20.10), Mette Hessellund, Richard Andersen, Bodil Fusager,  
 Afbud: Jan Vestergaard, Beni Früh, Peter Nielsen, Steen Bonne,

Ordstyrer: Isaac H. Bay

Referent: Bodil

Forplejning: Louise Lind – og kagen var god!

Punkt	Udspil	Indhold/referat
1. Godkendelse af dagsorden		
2. Økonomi overblik	Ulla	<p>Sommerlejr – løber økonomisk rundt.</p> <p>Forbrug på møder i de forskellige grene – Ingen grene har brugt alle deres penge i foråret.</p> <p>Der er plads til, at man evt. anskaffer små materiel.</p> <p>Budgetopfølgning - samlet ser det godt ud</p> <p>Mobilepay – Ulla opretter en box – og laver seddel til ophæng på Poulholm</p> <p>Klanen – skal nedlægge deres klankassekonto og afregne som alle andre grene.</p> <p>Sølvøkseløbet skal også køres ind over gruppen.</p> <p>Klanens egne planlagte ture – må de holde udenfor gruppens økonomi, klanen har ikke betalt for ture via kontingent.</p>
3. Forsikringer	Bodil	<p>Morten Kjær og Bodil Fusager – er tovholdere.</p> <p>Alle grene laver en detaljeret oversigt over hvad de har af materiel.</p> <p>Der skal laves oversigt over indbo på:          Poulholm          Blokhus – Peter Nielsen?          Fort Knox – Troppen på arbejdsweekend?</p> <p>Senest d. 10. oktober 2019 skal oversigter til Bodil.</p>
4. Oprensning af sø	Isaac	<p>Isaac præsenterede plan fra Energi Viborg i forhold til oprensning af sø.</p> <p>Der startes op i dette efterår</p> <p>Se vedhæftede skriv.</p>

<p>5. Evaluering af arbejdsdag</p>		<p>- Hvordan skal vi gøre det fremadrettet</p> <p>Bestyrelsen har ansvaret for arbejdsdagen. Og beslutter dato. Vi bør måske udvide tidsrum – 9.00 – 16.00 Bestyrelsen står for al indkøb. Ansvarlige udpeges når dato sættes. GL står for at lave indbydelse + tilmelding Ledergruppen – byder ind med arbejdsopgaver – 4 uger før.</p>
<p>6. Nyt fra gruppelederne</p>		<p>- Jan er indlagt igen. - Gruppelederne er på valg Formanden indkalder til valget. Gruppelederne vælges af lederne. Der foreslåes valg d. 10. oktober – hvor der er fælles gruppemøde og ledermøde.</p> <p>Louise, Jan og Bodil genopstiller.</p> <p>Bestyrelsen spørges om de vil lave aftensmad til ledermødet. Jacob og Louise har meldt sig.</p>
<p>6. Evt.</p> <p>Korpsrådsmøde</p> <p>Spejdersport</p> <p>Kloak</p> <p>Medlemsservice -mails</p>		<p>- Isaac er valgt og Jan er valgt – Bodil kan deltage i stedet for Jan. Bodil tager snak med Jan.</p> <p>- Isaac spørger til om der er behov for en liste over leder-navne i Spejder Sport. Behovet er der ikke pt. Dem der bestiller afhenter som regel.</p> <p>Marie – vicevært har kontakt til Kommunen og holder Bodil orienteret.</p> <p>Der er en stor udfordring pt. med medlemsservice. Jens-Ole Sørensen arbejder med korpskontoret.</p>